
PROTOKOL Nr III/24

z Nadzrvl'czajnej sesji Rady Miejskiej w Suraiu w dniu 04'06'2024 r'w
Miejsko- Gminnym Osrodku Kultury rv Sura2u'

Ad.l.
Obrady otworzyla i przewodniczyla Przewodnicz4ca Rady Miejskiej w Sura2u

Pani Teresa Poniliska.

Na podstawie listy obecnosci stwierdzila prawomocnosi obrad. w sesji

uczestniczyli Radni, Sekretarz Gminy, soltysi.
pani Pr.zewodnicz4ca poinfoilIowala, i2 dzisiejsza Nacizwyczajna Sesja Rady

Miejskiej w Sura.Zu, zostalazwolana na wniosek radnych: Pani Agnieszki Edyty

Filipczuk- Zamojdy,, Pani Vlagdaieny Or.vczarczuk, Pani Anny Wilenty i Pana

Bodgana owczarczuk w zu,i4zku z konieczno:i ciE zabezpieczenia Srodk6w

finansowych w bud2ecie gminy na zadanie'. pn. ,,Modemizacja infrastruktury

kulturalnej w miejscowosci Kowale i Zawyki, grn. Sura2." Porzadek obrad

przedstawia sig nastgpuj 4co:

1. Otwarcie obrad III Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Sura2u'

2. Projekt uchwaty rv sprawie zmian w bud2ecie gminy na2024r'

3. projekt uchwaly w sprawie zmiany wieloletniej Prognozy Finansowej

Gminy SuraZ na lata2024-2029.

4. Zakohczenie obrad III Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Sura2u'

Ad.2.
zapoznano t adnych z projektem uchwaty rv sprawie zmian w bud2ecie gminy na

2024r.
pan Sekretarz stwierdzil, i2 w drugim przetargu na wylonienie wykonawcy na

powy2sz4 realizacjg zadania wplynElo 6 oferl w stosunku do pierwszego

p.r.iu.gu, to trzy oferly mniej. Tak, jak wynika ze zlo2onych oferl najtalisza

Lt",tu nu modernizacje swietlicy w Kowalach wyniosla lmln. 365 tys. 300 zl. ,

narorniast na Swietlicg w Zawykach wyniosla lmln. 537 tys. 500 zl. Na powy2sze

zadanie w budzecie gminy zabezpieczono kwotg 2mln. 600 tys. zl. Ta kwota

uwzglgdnia wklad wlasny grniny w wysokosci ok. 50 tys. zl. Do realizacji

po*yZir.go zadaniabrakuje Srodk6w w wysokoSci 302 tys. 800 zl. W zwi,zkuz
wryziz4 kwot4 ich realizacji, zwigkszono r6wnie2 Srodki na nadz6r inwestorski.

W chwili obecnej trwa procedura sprawdzania ofert i wezwano wykonawc6w do

uzupelnienia zgodnie z procedur4. Tennin na uzupelnienie uptywa w dniu

dzisiej szym.
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Radny, Pan Kubaj mvr6cir sig z pytaniem, jak4 kwotq w budzecie zabezpieczono
na miej,scowoi( Zawyki, a jak4 na miejscowoS'i Kowale?
Pan Sekretarz stwierdzil, i2 og6rna kwota na rearizacje tych dw6ch swietlic, to
?*1, 6_09 tys. zl. z tego na miejscowo5i Zawyki_ tmtn. jSO gs. zl. ina Kowalelmln 250 tys. zl. Na Kowale musimy zabezpiecryC dodatkowo k;";; ii; ,yr.
300 zl., zal naZaryki kwota lg7 tys. 500 zl.,co daje l4czn4 kwotg :OZ tys. SOO
21.

Pani.Przewodnicz4ca stwierdzila, i2 te dodatkowe rirodki zostary zabezpieczone
w dzisiejszych zmianach w bud2ecie.
Radny, Pan Bibulowicz, zwr6cir sig z pytaniem, na jakim etapie jest przetarg na
termomodernizacjg budynku Urzgdu i Szkoly ?
Pan Sekretarz stwierdzil, iz 

. 
w pi4tek jest otwarcie ofert na to zadanie,aw przyszlym tygodniu zostanie ogloszony przetarg na prac zabaw i skatepark.

Radny, Pan Bibulowicz, zwr6cil sig , iytanierl, c4 gming bgdzie siai na
doloZenie z budzetu 15 o/o do tych inwestycji?
Radna, Pani Filipczuk-Zamojda podzigkowata radnych zaprzybyciena dzisiejsz4
sesjg. Proszqc radnych o-przeglosowanie tych zmian w-buiz".i" p{aoiu.jl
2mln- 6-00 zl. i przy wkladzie gminy w *yrotoS.i 12%. Cyt.,,fo jest nup.u*aE
niewielki wklad, 2adne programy,-fundusze unijne nie plz*alaly nam na ich
realizacjg w poprzednich latach. W poprzedniej perspekty*ie,;ak r6wnie2 w tej
niezapowiada sig, 2eby byly rirodki na t"..o,r,td.-i 

^"i9 
i ro)Auaowg Swietlic.

To jest jedyna szansa, bo z pRow-u bylo dofinanso*uri. * granicach 60- 63%,
do RPO gmina nie wystgpowala, nie byio naboru na OdnowE fusi. Obecne rirodki
przewidziane na odnowg wsi s4 niewierkie tylko na biezEce wydatki i nic sif nie
zapowiada,2eby w kolejnych latach byly podobne dotacje i ,nojtuUy g.iru , i.,i.t
skorzystai. lJwalam, Ze zar6wno przy'swietlicach, jak i plo .orit.rygrrifci,
przetargu naUrz1d i Szkotg. Nale2y z tych Srodk6w,ko.rystai, Uo mamileluz
przyznane."

lrzyst4piono do glosowania projektu uchwaty.
Wynik glosowania: 14 os6b za, pny 14 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zalqcznikdo protokofu .

Ad.3.
Zapoznano_.radnych z projektem uchwaty w sprawie zmiany Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Sura2 nu lata iOZq_2,iZg.

lrzystEpiono do glosowania projektu uchwaly.
Wynik glosowania: 14 os6b za, pny 14 osobach obecnych. Imienny wynik
glosowania stanowi zalqcmik do protokolu.
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Ad.4.
Zakonczenie obrad III Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Surazu o godz. l3rl

Przewodnicz4cy Rady eJ skiej

Pffi
Protokolowala: S. Filipczuk

kiej

Te res Poniriska

-)



SURAZ

PROTOKOt. GLOSOWANIA
z dnia 4 czevca 2024 t.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Laczba oddanych glos6w: 14

Rezultat glosowania: przyjqto

oddane

Punkt
porzqdku

obrad

Przed miot glosowania Wstrzym ujqcy

w sprawie zmian w
gminy na 2024r

Projekt uchwaly
budzecie

14 0 0

Krzysztof Bibulowici
ZA

u lita nruta k
ZA

Ag nieszka Edyta mojdalipczu
ZA

Pawel Jaroszko
ZA

Anna Jurczak
ZA

mir Kubaj
ZAPawel L itwinczuk

ustyna MojsakJ
ZA

Bogd an Owczarczuk
ZAMagdale an k
ZA

Poeresa skantn
ZAAdam Sosnowski
ZA

An na Wilenta
ZA

TEresa Zimnoch
ZA

1t1
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SURAZ

PROTOKOt. GT.OSOWANIA
z dnia 4 cze.\Nca 2024 t.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 1S
Liczba oddanych glos6w: i4

Rezultat glosowania: Przyjeto
Glosy oddane:

Punkt
porzadku

obrad

Przedmiot glosowania Za Przeciw Wstzymujqcy

2 Projekt uchwaly w sprawie zmian,
Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Suraz nalata 2024-2029.

14 0 0

zysztof BibutowiczK ZA
J ulita emlaniu ZA
Agnieszka Edyta Filipczuk - mo ZA
Pawel Jaroszko ZA

nna Jurczak ZA
ir KubajSlawom ZA

awel LitwiriczukP
ZA

Justyna Mojsak LA
Bogd an Owczarczuk ZA
Magdalena Owczarczuk ZA

Poninska ZA
am SosnowskiAd

ZA
Anna Wilenta ZA
Teresa ZimnoJh ZA

1t1


